
Digne: Transfer? Potrzebowałem gry
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Lucas Digne udzielił krótkiego wywiadu dla francuskiej agenci prasowej

AFP, w którym mówił o swoim transferze, o lidze włoskiej, a także

niedawnych zamachach w Paryżu. 

 

- Zaakceptowałem transfer, gdyż potrzebowałem gry. W PSG było wielu świetnych

graczy, nie mogłem znaleźć przestrzeni. Grając mam możliwość wywalczenia

miejsca w reprezentacji i również dlatego poprosiłem klub o transfer. Teraz

odnalazłem regularność i jestem szczęśliwy. W PSG spędziłem jednak fantastyczny

okres, w którym zdobyliśmy siedem trofeów i przeszliśmy do historii

 

Totti?

- Jest mitem, jak Ibra. Mają coś więcej, czego nie potrafię wyjaśnić.

Liga włoska?

- Jest bardziej taktyczna i rytm meczów jest większy. Treningi są dłuższe i częstsze.

 

Zamachy w Paryżu?

- Przeżyłem je jak wszyscy Francuzi. To był koszmar, nie ma innych słów, aby opisać

to co czułem. Nie można nic dodać poza wysłaniem naszych kondolencji do rodzin,

jak zrobiłem. Kilka dni potem udaliśmy się grać na Wembley. To co zrobili Anglicy

było pięknym hołdem. Chcieliśmy też oddać hołd piłkarski na własny sposób.

Wiedzieliśmy, że wiele osób siedzi przed telewizorami.
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